

No. 18023

**UNITED NATIONS
and
JAMAICA**

Agreement concerning the arrangements for the International Symposium on the Mobilization of Personal Savings in Developing Countries to be organized by the United Nations in co-operation with the International Savings Banks Institute, the Swedish Savings Banks Association, the National Savings Committee of Jamaica and the Bank of Jamaica, in Kingston, Jamaica, from 4 to 9 February 1980 (with annex). Signed at New York on 7 November 1979

Authentic text: English.

Registered ex officio on 7 November 1979.

**ORGANISATION DES NATIONS UNIES
et
JAMAÏQUE**

Accord concernant les arrangements pour le Colloque international sur la mobilisation de l'épargne des ménages dans les pays en développement devant être organisé par l'Organisation des Nations Unies en coopération avec l'International Savings Banks Institute, la Swedish Savings Banks Association, le National Savings Committee of Jamaica et la Bank of Jamaica, à Kingston (Jamaïque) du 4 au 9 février 1980 (avec annexe). Signé à New York le 7 novembre 1979

Texte authentique : anglais.

Enregistré d'office le 7 novembre 1979.

[TRADUCTION — TRANSLATION]

AGREEMENT¹ BETWEEN THE UNITED NATIONS AND THE GOVERNMENT OF JAMAICA CONCERNING THE ARRANGEMENTS FOR THE INTERNATIONAL SYMPOSIUM ON THE MOBILIZATION OF PERSONAL SAVINGS IN DEVELOPING COUNTRIES TO BE ORGANIZED BY THE UNITED NATIONS IN COOPERATION WITH THE INTERNATIONAL SAVINGS BANKS INSTITUTE, THE SWEDISH SAVINGS BANKS ASSOCIATION, THE NATIONAL SAVINGS COMMITTEE OF JAMAICA AND THE BANK OF JAMAICA, IN KINGSTON, JAMAICA, FROM 4 TO 9 FEBRUARY 1980

ACCORD¹ ENTRE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES ET LE GOUVERNEMENT JAMAÏQUAIN CONCERNANT LES ARRANGEMENTS POUR LE COLLOQUE INTERNATIONAL SUR LA MOBILISATION DE L'ÉPARGNE DES MÉNAGES DANS LES PAYS EN DÉVELOPPEMENT DEVANT ÊTRE ORGANISÉ PAR L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES EN COOPÉRATION AVEC L'INTERNATIONAL SAVINGS BANKS INSTITUTE, LA SWEDISH SAVINGS BANKS ASSOCIATION, LE NATIONAL SAVINGS COMMITTEE OF JAMAICA ET LA BANK OF JAMAICA, À KINGSTON (JAMAÏQUE) DU 4 AU 9 FÉVRIER 1980

Publication effected in accordance with article 12 (2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations as amended in the last instance by General Assembly resolution 33/141 A of 19 December 1978.

Publication effectuée conformément à l'article 12, paragraphe 2, du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies tel qu'amendé en dernier lieu par la résolution 33/141 A de l'Assemblée générale en date du 19 décembre 1978.

¹ Came into force on 7 November 1979 by signature, in accordance with article XIII (2).

¹ Entré en vigueur le 7 novembre 1979 par la signature, conformément à l'article XIII, paragraphe 2.